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Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Varga Mihály pénzűgyminiszterhez

„Az ország kiürítése zavartalanul folytatódik? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök nem gy őzik veregetni saját vállukat, hogy milyen gyorsan növekednek a bérek . Van is
ebben némi igazság, bár a havi nettó átlag még tavaly is csak 190 ezer forint volt – ön aligh a
szeretne ennyiből megélni, egy átlagos panellakás árát pedig két ilyenb ől sem lehet egy életen á t
sem összespórolni .

Csakhogy a béremelkedés nem a gazdaság fejl ődésének következménye: a beruházások
panganak, versenyképességünk folyamatosan romlik . Önök viszont - a legóvatosabb becslés
szerint is - 600 ezer embert üldöztek el az országból, a munkaerőhiány pedig természetesen
fölnyomja a munkaerő árát, a munkabért. Az emelkedő bérköltségek miatt a vállalkozók emeln i
kénytelenek áraikat, ám ennek a nemzetközi verseny határt szab . Emelni kell tehát az
importárakat is – ennek eszköze pedig a Nemzeti Bank, ami folyamatosangyengíti a forin t
árfolyamát . A forint mélyrepülése nem végzet, hanem tervezett folyamat : Önök 260 forinto s
euróval vették át a kormányzást, jöv őre pedig már a 340 forintos árfolyam sem kizárt .
Elszabadítják tehát az inflációt, amivel nagyrészt visszaveszik a megemelt béreket . Mivel pedig a
társadalmi jövedelmek (a nyugdíjak, támogatások, segélyek) messze nem tartanak lépést a
bérekkel, a következmény az inaktívak további leszakadása, elszegényedése, a társadalo m
kettészakadásának folytatódása. Tovább romlik tehát az életmin őség, ami újabb nyomás t
gyakorol a kivándorlásra : már a gimnazisták fele is távozni akar érettségi után .

Előállították tehát az ördögi kört, aminek csak az a mozdulat vet majd véget, amivel az utols ó
távozó lekapcsolja a villanyt .

Kérdezem ezért Miniszter urat :
1. Hogyan kívánják ezt a kört megszakítani ?
2. Kívánják-e egyáltalán, vagy már van is vev ő a kiürült országra?

Budapest, 2018. június 15 .

Tisztelettel :

Székely Sándor
Demokratikus Koalíció
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